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NM.0002.16.2011 

 

 

P R O T O K Ó Ł  NR XIX/2011 
        z XIX zwyczajnej  Sesji Rady Miasta Sanoka 

VI kadencji, która odbyła się w dniu 20.12.2011 r. od godz. 1600 
                      do godz. 1730  w Sali Herbowej tut. Urzędu Miasta 

pod przewodnictwem Pana Jana Oklejewicza 
 Przewodniczącego Rady Miasta  

oraz Wiceprzewodniczących Rady Miasta 
Pana Tomasza Dańczyszyna. 

                    
 

Na ogólną liczbę 21 Radnych w XIX zwyczajnej Sesji Rady Miasta Sanoka VI kadencji 

udział  wzięło wg listy obecności 19 Radnych. 

 

1. Babiak Roman 

2. Bętkowski Ryszard 

3. Biega Jan 

4. Bluj Maciej 

5. Chrobak Andrzej 

6. Dańczyszyn Tomasz 

7. Daszyk Zbigniew 

8. Drwięga Kazimierz  

9. Krynicki Józef 

10. Lewandowski Piotr 

11. Lisowska Teresa 

12. Najsarek Robert 

13. Oberc Maria 

14. Oklejewicz Jan  

15. Pruchnicki Wojciech 

16. Ryniak Adam 

17. Tymoczko Henryka 

18. Woźniczak Łukasz 

19. Wydrzyński Wojciech 

 

Nieobecni Radni (usprawiedliwieni); 

1. Chytła Mariusz  

2. Drwięga Maciej 

 

Przewodniczący Zarządów Dzielnic obecni na XIX zwyczajnej Sesji Rady Miasta Sanoka VI 

kadencji. 

 

1. Jurasińska Krystyna                                 - Rada Dzielnicy Posada 

2. Osękowski Marian                                   - Rada Dzielnicy Wójtowstwo  

3. Pytlowany Edward                                   - Rada Dzielnicy Dąbrówka 

4. Szul Krzysztof                                          - Rada Dzielnicy Śródmieście   

5. Podulka Franciszek                                   - Rada Dzielnicy Zatorze 
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6. Wilkosz Wiesław                                      - Rada Dzielnicy Błonie  

Przewodniczący Rady Dzielnicy Olchowce Tadeusz Panek.  

 

Ponadto w XIX zwyczajnej Sesji Rady Miasta Sanoka udział wzięli: Burmistrz Miasta Pan 

Wojciech Blecharczyk, Z-ca Burmistrza Pan Marian Kurasz, Skarbnik Miasta Pan Kazimierz 

Kot, Sekretarz Miasta Pan Waldemar Och, Naczelnik Wydziału Geodezji  Architektury 

i Planowania Przestrzennego Pani Marta Kopacz, Naczelnik Wydziału Gospodarki 

Komunalnej, Ochrony Środowiska i Zarządzania Kryzysowego Pan Jacek Gomułka. 

 

Ad. 1. 
Otwarcie sesji. 
 

Prowadzący posiedzenie Pan Jan Oklejewicz –  otworzył XIX zwyczajną Sesję Rady Miasta 

Sanoka. Powitał On Wysoką Radę, Burmistrza, Zastępcę Burmistrza, Skarbnika Miasta, 

Sekretarza Miasta, dr med. Henryka Czerwińskiego wraz z rodziną, Prezesa Zarządu 

Oddziału Rzeszowskiego Polskiego Towarzystwa Lekarskiego dr n. med. Jerzego 

Siekluckiego, Przewodniczącego Polskiego Towarzystwa Lekarskiego w Sanoku dr Pawła 

Domańskiego, Harcerzy z Hufca Ziemi Sanockiej, przedstawicieli Rad Dzielnic, 

przedstawicieli prasy oraz wszystkich obecnych  na Sesji Rady.  

 

Ad.2. 
Nadanie tytułu „Medicus Nobilis” Panu dr med. Henrykowi Czerwińskiemu przez Polskie 
Towarzystwo Lekarskie w Rzeszowie. 
 

Prezes Zarządu Oddziału Rzeszowskiego Polskiego Towarzystwa Lekarskiego dr n. med. 

Jerzy Sieklucki w zastępstwie prof. Jerzego Wojciechowskiego Przewodniczącego Zarządu 

Głównego Polskiego Towarzystwa Lekarskiego, wręczył tytuł „Medicus Nobilis” Panu dr 

med. Henrykowi Czerwińskiemu. Poinformował, że tytuł „Medicus Nobilis” jest 

wyróżnieniem niezwykle ważnym i doniosłym, jest to wyróżnienie porównywalne 

z nadaniem tytułu szlacheckiego, bo „Medicus Nobilis” jest to szlachectwo ich zawodu. 

Następnie odczytał akt nadania tytułu w języku łacińskim, co się przekłada na powszechnie 

wiadomym się czyni, iż w dniu 9 lutego 2011 r. Henryk Czerwiński dr med. za pełną oddania 

pracę dla poprawy stanu zdrowia polskiego społeczeństwa oraz za  50 lat ofiarnej pracy, dla 

podniesienia prestiżu stanu lekarskiego i dobra Polskiego Towarzystwa Lekarskiego został 

przez Zarząd Główny Polskiego Towarzystwa Lekarskiego nobilitowany i uzyskał tytuł 

„Medicus Nobilis”.  

 

Gratulacje złożyli Burmistrz Miasta Sanoka Pan Wojciech Blecharczyk oraz Przewodniczący 

Rady Miasta Pan Jan Oklejewicz. 

 

Poprzez łączność telefoniczną prof. Jerzy Wojciechowski poinformował, że dr Henryk 

Czerwiński jest jednym z najwspanialszych członków Towarzystwa od wielu, wielu lat. Na 

szlachecki tytuł „Medicus Nobilis”  zasługuje niewielu lekarzy, a dr Henryk Czerwiński jest 

rzeczywiście lekarzem szlachetnym. Podziękował dr Henrykowi Czerwińskiemu za wszystkie 

lata podkreślając, że od wielu lat działał społecznie w Polskim Towarzystwie Lekarskim.  

 

Burmistrz Miasta Pan Wojciech Blecharczyk poinformował, że są szczęśliwi, iż po raz 

kolejny na sesji Rady Miasta można podziękować osobie, której to miasto bardzo dużo 

zawdzięcza. Kiedy wspomni się wszystko to, co od wybudowania nowego szpitala 

początkiem lat 60  zdarzyło się, to zawsze ręka, a przede wszystkim wiedza Pana Doktora 
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odgrywała tutaj bardzo wielką role. Podkreślił, że był lekarzem i jest lekarzem przez kilka 

pokoleń sanoczan i nie tylko mieszkańców Sanoka ale całego regionu, jest osobą szanowaną, 
osobą której niejedna rodzina jest bardzo wdzięczna. 

 

Dr Henryk Czerwiński dziękując poinformował, że jest bardzo wzruszony tym wysokim 

odznaczeniem oraz tym, że wręczenie odbyło się w Królewskim mieście Sanok.  

 

Przewodniczący Rady Miasta Pan Jan Oklejewicz poinformował, że jest to zaszczyt dla Rady 

Miasta i ogromna przyjemność, że właśnie tytuł „Medicus Nobilis”, podczas sesji Rady 

Miasta został Doktorowi wręczony.  

  

W tym miejscu porządku obrad Harcerze z Hufca ZHP Ziemi Sanockiej im. Ks. Harcmistrza 

Zdzisława Peszkowskiego przekazali na ręce Przewodniczącego Rady Miasta Betlejemskie 

Światło Pokoju.  

 

Prowadzący posiedzenie ogłosił 5 min. przerwę. 
 

Po przerwie.  

 

Ad. 3. 
Powołanie Sekretarza sesji. 
 
Prowadzący posiedzenie Pan Jan Oklejewicz powołał sekretarza Sesji, którym została Radny 

Pan Łukasz Woźniczak. 

 

Na podstawie listy obecności  stwierdził, że na sali obrad jest odpowiednia ilość Radnych  

do podejmowania  prawomocnych uchwał. 

 

Ad. 4. 
Zapoznanie Rady z porządkiem obrad. 
 

Prowadzący posiedzenie Pan Jan Oklejewicz poinformował, że program Sesji został Radnym 

dostarczony. 

 

porządek obrad; 
1. Otwarcie sesji. 

2. Nadanie tytułu „Medicus Nobilis” Panu dr med. Henrykowi Czerwińskiemu 

przez Polskie Towarzystwo Lekarskie w Rzeszowie. 

3. Powołanie sekretarza sesji. 

4. Zapoznanie Rady z porządkiem obrad. 

5. Informacja Przewodniczącego o złożonych interpelacjach. 

6. Sprawozdanie Komisji z działalności między sesjami.  

7. Sprawozdanie Burmistrza z działalności między sesjami. 

8. Rozpatrzenie wniosku Burmistrza Miasta dot. zmiany uchwały budżetowej na 

rok 2011, z ewentualnym podjęciem uchwały w tej sprawie. 

9. Rozpatrzenie wniosku Burmistrza Miasta dot. zmiany uchwały w sprawie 

wieloletniej prognozy finansowej Miasta Sanoka, z ewentualnym podjęciem 

uchwały w tej sprawie.  

10. Rozpatrzenie wniosku Burmistrza Miasta w sprawie wyrażenia zgody na 

dokonanie darowizny na rzecz Skarbu Państwa – Państwowe Gospodarstwo 
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Leśne Lasy Państwowe, Nadleśnictwo Brzozów nieruchomości oznaczonej 

w ewidencji gruntów miasta Sanoka obr. Olchowce jako działka nr 813 o pow. 

1,1215 ha z przeznaczeniem na drogę wewnętrzną, na realizację celów 

gospodarki leśnej, z ewentualnym podjęciem uchwały w tej sprawie.     

11. Rozpatrzenie wniosku Burmistrza Miasta w sprawie uchwalenia regulaminu 

korzystania z Parku Miejskiego na terenie Gminy Miasta Sanoka, 

z ewentualnym podjęciem uchwały w tej sprawie.  

12. Interpelacje.  

13. Wolne wnioski i zapytania. 

14. Zamkniecie sesji.          

 

Nie wniesiono uwag do porządku obrad. 

 
Ad. 5. 
Informacja Przewodniczącego o złożonych interpelacjach. 
 

Prowadzący posiedzenie Pan Jan Oklejewicz poinformował, że do chwili obecnej nie 

wpłynęła żadna interpelacja.    

   

Ad. 6. 
Sprawozdanie Komisji z działalności między sesjami. 

 
Komisja Finansowo – Gospodarcza – odbyła jedno posiedzenie między sesjami, na którym 

opiniowała trzy projekty uchwał zawarte w programie dzisiejszej sesji. Większa część 
posiedzenia poświęcona była omawianiu budżetu na rok 2012 z udziałem Pana Skarbnika 

i Zastępcy Burmistrza.  

 

Komisja Infrastruktury Miejskiej –  w okresie między sesjami odbyła dwa posiedzenia, na 

których zaopiniowano projekty uchwał będące tematem obrad dzisiejszej sesji, jak również 
zgłoszono wnioski do budżetu w zakresie infrastruktury i wydano pozytywną opinię do 

projektu budżetu na rok przyszły.   

 
Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki – w okresie między sesjami spotkała się raz. 

Posiedzenie poświęcone było stricte projektowi budżetu, w którym uczestniczyli Zastępca 

Burmistrza Pan Marian Kurasz, Naczelnik Wydziału Pani Irena Penar, Dyrektor MOSIR – u 

Pan Damian Delekta wraz z księgową.    
 

Komisja Zdrowia i Pomocy Społecznej – w okresie między sesjami nie odbyła posiedzenia.  

 
Komisja Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego – w okresie między sesjami odbyła 

jedno posiedzenie, na którym zaopiniowany został projekt uchwały będący w porządku obrad 

dzisiejszej sesji oraz omawiany był projekt budżetu na 2012 rok.   

 

Komisja Rewizyjna – w okresie miedzy sesjami odbyła jedno posiedzenie. Tematem obrad 

było przyjęcie projektu planu pracy Komisji Rewizyjnej na rok 2012, który będzie 

przedmiotem obrad jednej z najbliższych sesji oraz zapoznanie się ze sprawami bieżącymi.   
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Ad. 7.  
Sprawozdanie Burmistrza z działalności między sesjami.  
 

Burmistrz Miasta Pan Wojciech Blecharczyk w okresie sprawozdawczym wydał 11 zarządzeń 
(sprawozdanie z wydanych zarządzeń stanowi załącznik do protokołu). 

 
2 GRUDNIA – Po raz pierwszy w historii współpracy w ramach Podkarpackiego Trójmiasta 

zorganizowane zostało, przez tygodnik „Nowe Podkarpacie” oraz gospodarzy Jasła, Krosna 

i Sanoka, wręczenie wyróżnień w dziedzinie gospodarki. Pragnę zaznaczyć, że wyróżnienia 

otrzymali również sanoccy przedsiębiorcy w dziedzinach: nowe technologie, pracodawca 

i zdobywanie rynku. 

8 GRUDNIA – Wspólnie z zastępcą uczestniczyłem w spotkaniu „Realia inwestycji 

krajowych i zagranicznych na poziomie gminy”. Było to spotkanie, w którym przedstawiciele 

samorządów prezentowali podstawowe uwagi dotyczące planistyki, dostosowania ustaw 

samorządowych, fiskalnych oraz tych związanych z ochroną środowiska pod kątem 

zachęcenia do inwestycji.  

W tym samym dniu odbyłem spotkanie w GDDKiA, w sprawie wielokrotnie już przeze mnie 

podnoszonej, czyli nowelizacji listy tzw. obejść drogowych obwodnic miejskich na lata 2013 

– 2015. 

12 GRUDNIA – Fundacja Karpacka zorganizowała pierwszą konferencję w ramach projektu 

Alpy – Karpatom, dotyczącą możliwości dotacji dla małych i średnich przedsiębiorstw, pod 

kątem agroturystyki, promocji produktu regionalnego i promocji regionu. Jako gospodarz 

Sanoka, w swoim wystąpieniu podkreśliłem konieczność współpracy między bieszczadzkimi 

samorządami w sprawie promocji tej części regionu.  

Pragnę poinformować Wysoką Radę, że nasze samorządowe czasopismo „Wspólnota”, 

opracowało doroczne statystyki dotyczące wykorzystywania środków unijnych przez 

samorządy. Zawierają one dane, które nie są oparte na koniunkturalnych lub politycznych 

wyznacznikach, związanych z władzą decydującą w danym momencie o tych rankingach. 

Statystyki te pokazują nasze miasto w kategorii stolica powiatu na miejscu 12 w Polsce pod 

kątem wartości projektów UE zakończonych i w trakcie realizacji oraz na 15 miejscu 

w Polsce pod kątem wartości dotacji UE do poszczególnych projektów.  

Myślę, że nasza dotychczasowa polityka ma dobre przełożenie ujawniające się w tych 

statystykach. Kierunkiem działania moim i moich współpracowników jest maksymalne 

wykorzystywanie możliwości dofinansowania nowych inwestycji i przedsięwzięć ze środków 

pomocowych. Przez cały okres mojej odpowiedzialności za miasto jednoznacznie mogę 
stwierdzić, że uzyskiwaliśmy dotacje na to, co zrobiliśmy do tej pory, a co jest wymierne 

w postaci ulic, placów, gospodarki komunalnej, infrastruktury technicznej oraz projektów 

niematerialnych - miękkich.   

Wysoka Rado przed nami pewnie trudne lata i trudne budżety, ale jednoznacznie chcę 
stwierdzić, że wszędzie tam, gdzie będzie możliwość aplikacji o środki pomocowe będę 
namawiał i Państwa Radnych i Skarbnika jako stróża finansów publicznych Sanoka do tego, 

abyśmy szukali pieniędzy na udziały własne do projektów. Przekładać się to będzie na 

wymierne efekty, którymi powinny być inwestycje ponaddzielnicowe, ogólnomiejskie, 

dlatego też musicie Państwo zdawać sobie sprawę, że razem jesteśmy za to odpowiedzialni. 

Musimy wpływać na wygląd miasta poprzez projekty duże, zmieniające jego charakter, 

unowocześniające go i modernizujące. Oczywiście nie możemy przy tym zapomnieć o tych 

małych inwestycjach w dzielnicach, dlatego tak powinniśmy kreować budżet, aby 

krystalizować w nim priorytety i modernizować dzielnice. 

Powyższy ranking to moja osobista satysfakcja, gdyż jeszcze rok temu, przed wyborami 

samorządowymi wytykano, że Sanok nie znalazł się w setce miast w podobnym rankingu. 
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Pragnę zaznaczyć, że rankingi te, co wytłumaczone jest doskonale w artykułach 

poprzedzających klasyfikację, zawsze przedstawiane są z „poślizgiem” wynikającym ze 

sprawozdawczości do Ministerstwa Finansów czy Ministerstwa Rozwoju Regionalnego 

i instytucji wdrażających. Tym bardziej jest mi miło, że właśnie w roku niewyborczym 

znaleźliśmy się w czołówce w Polsce, bo 12 i 15 miejsce wśród stolic 379 powiatów to 

bezsprzecznie wielki sukces.  

 

Ad.8. 
Rozpatrzenie wniosku Burmistrza Miasta dot. zmiany uchwały budżetowej na rok 2011, 
z ewentualnym podjęciem uchwały w tej sprawie. 
 
Skarbnik Pan Kazimierz Kot poinformował, że projektowana zmiana nawiązuje do zmiany 

z ostatniej sesji, która odbyła się 29.11.2011 r., gdzie również miała miejsce korekta budżetu, 

w ramach której zwiększając wydatki bieżące, w tym głównie wydatki oświatowe w stosunku 

do sumy dochodów bieżących przekroczono ustawowy limit, w związku z czym w trybie 

zalecenia organu nadzoru RIO zadaniem jest aby te relacje przywrócić. Proponuje się aby 

kwotę, która przekracza dochody bieżące, czyli 63.000 zł. zmniejszyć z wydatków 

projektowanych na poprzedniej sesji i przenieść na wydatki majątkowe, inwestycyjne – 

zadanie Robotnicza – Stróżowska – budowa łącznika (kontynuacja). Zmniejsza się również 
wydatki budżetowe o kwotę 0,79 gr. w Dziale Oświata i Wychowanie, co wynika  z tego, że 

w poprzedniej uchwale suma tzw. wolnych środków została zaokrąglona do pełnych złotych, 

jednak w opinii RIO kwota ma być podana precyzyjnie, dokładnie. Skarbnik zgłosił również 
autopoprawkę w sensie zakresu ale finansowo znaczącą, mianowicie proponuje się aby 

zmniejszyć wydatki bieżące, dot. to dotacji na Domy Kultury, i przesunąć dotacje w kwocie 

90.000 zł. na wydatek majątkowy również jako dotacja do Domu Kultury.                 

 

Komisja Finansowo – Gospodarcza pozytywnie zaopiniowała projekt przedmiotowej 

uchwały.  

 

Prowadzący posiedzenie Pan Jan Oklejewicz otworzył dyskusję w tym punkcie. 

 

Nie było chętnych do zabrania głosu w związku z czym prowadzący posiedzenie zamknął 
dyskusję w tym punkcie i przystąpił do odczytania projektu uchwały dot. zmiany uchwały 

budżetowej na rok 2011 z uwzględnieniem autopoprawki.  

 

Do odczytanej uchwały Radni nie wnosili uwag i zastrzeżeń. 
 

Za przyjęciem uchwały Nr XIX/169/11 głosowało 19 Radnych, głosów przeciwnych 

i wstrzymujących się nie było.  

 

Uchwała została podjęta.   

          

Ad.9. 
Rozpatrzenie wniosku Burmistrza Miasta dot. zmiany uchwały w sprawie wieloletniej 
prognozy finansowej Miasta Sanoka, z ewentualnym podjęciem uchwały w tej sprawie.  
 

Skarbnik Pan Kazimierz Kot poinformował, że prognoza finansowa jest jakby syntezą 
najważniejszych założeń budżetu w roku budżetowym i w latach następnych do momentu 

spłaty wszelkich zobowiązań. Prognoza obowiązuje od roku 2011 do 2018. W wyniku zmian, 

które miały miejsce dnia 29.11.2011 r. i w dniu dzisiejszym nastąpiła zmiana istotnych 
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wskaźników budżetów, które odnoszą się do wieloletniej prognozy finansowej, więc koryguje 

się prognozę. Przedmiotowa zmiana wprowadza zmiany wprowadzone w ramach uchwał 

budżetowych. Oczywiście wszystkie relacje wymagane, ustawowe po tej korekcie są 
zachowane, relacje dochodów, wydatków, wskaźniki kredytowania, zadłużenia.               

                            

Komisja Finansowo – Gospodarcza pozytywnie zaopiniowała projekt przedmiotowej 

uchwały.  

 

Prowadzący posiedzenie Pan Jan Oklejewicz otworzył dyskusję w tym punkcie. 

 

Nie było chętnych do zabrania głosu w związku z czym prowadzący posiedzenie zamknął 
dyskusję w tym punkcie i przystąpił do odczytania projektu  uchwały dot. zmiany uchwały 

w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Miasta Sanoka. 

 
Za przyjęciem uchwały Nr XIX/170/11 głosowało 17 Radnych, głosów przeciwnych 

i wstrzymujących się nie było.  

 

Uchwała została podjęta.          

 
Ad.10. 
Rozpatrzenie wniosku Burmistrza Miasta w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie 
darowizny na rzecz Skarbu Państwa – Państwowe Gospodarstwo Leśne Lasy Państwowe, 
Nadleśnictwo Brzozów nieruchomości oznaczonej w ewidencji gruntów miasta Sanoka obr. 
Olchowce jako działka nr 813 o pow. 1,1215 ha z przeznaczeniem na drogę wewnętrzną, na 
realizację celów gospodarki leśnej, z ewentualnym podjęciem uchwały w tej sprawie.     
  

Naczelnik Wydziału Geodezji, Architektury i Planowania Przestrzennego Pani Marta Kopacz 

poinformowała, że przedstawiany projekt uchwały dot. nieodpłatnego przekazania w formie 

darowizny na rzecz Skarbu Państwa – Państwowe Gospodarstwo Leśne Lasy Państwowe 

Nadleśnictwo Brzozów nieruchomości stanowiącej własność Gminy Miasta Sanoka, 

oznaczonej jako działka nr 813 o pow. 1,1215 ha. Darowizna odbyłaby się z przeznaczeniem 

pod drogę wewnętrzną na realizację celu gospodarki leśnej. Projekt uchwały poprzedzony był 

wystąpieniem Nadleśnictwa Brzozów o nieodpłatne przekazanie tej drogi biegnącej przez 

duży kompleks leśny, od zasobów lasów państwowych z przeznaczeniem, po dokonaniu 

remontu, do celów związanych z gospodarką leśną. Nadleśnictwo Brzozów będzie się starało 

w jednym czasie o uzyskanie z Programu rozwoju obszarów wiejskich środków finansowych 

na remonty dróg leśnych w latach 2013-2014, z tego też względu regulowanie własności 

działek na których wykonywaliby drogi leśne staje się dla nich priorytetem. Przedmiotowa 

uchwała dot. drogi obejmującej działkę nr 813 w Olchowcach. Działka swój początek ma 

w końcowym odcinku ul. Chrobrego w granicach 500m już od granicy miasta Sanoka z wsią 
Liszna. Droga ta biegnie przez grunty lasów państwowych w środku działek stanowiących 

las. Przedmiotowa działka kończy swój przebieg także na granicy m. Sanoka, ale na granicy 

już z Wujskim. Droga ta jest przejezdna jedynie na początku swojego odcinka do składu 

drewna Nadleśnictwa i jedynie na tym odcinku, w granicach 500m, jej przebieg jest zgodny 

z granicami ewidencyjnymi, pozostały odcinek drogi jest lasem. Przejazd, który istnieje 

w lesie ma zupełnie inny przebieg niż wyznaczona działka na mapie, niż granice tej drogi. 

W związku z tym, że tak naprawdę ta droga jest lasem podjęcie projektowanej uchwały 

o przeznaczeniu w formie darowizny tej drogi na rzecz Skarbu Państwa – Lasy Państwowe 

jest w pełni zasadna.       
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Komisja Finansowo – Gospodarcza pozytywnie zaopiniowała projekt przedmiotowej 

uchwały.  

 

Komisja Infrastruktury Miejskiej pozytywnie zaopiniowała projekt przedmiotowej uchwały. 

 

Prowadzący posiedzenie Pan Jan Oklejewicz otworzył dyskusję w tym punkcie. 

 

Nie było chętnych do zabrania głosu, w związku z czym prowadzący posiedzenie zamknął 
dyskusję w tym punkcie i przystąpił do odczytania projektu uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na dokonanie darowizny na rzecz Skarbu Państwa – Państwowe Gospodarstwo Leśne 

Lasy Państwowe, Nadleśnictwo Brzozów nieruchomości oznaczonej w ewidencji gruntów 

miasta Sanoka obr. Olchowce jako działka nr 813 o pow. 1,1215 ha z przeznaczeniem na 

drogę wewnętrzną, na realizację celów gospodarki leśnej.  

 

Za przyjęciem uchwały Nr XIX/171/11 głosowało 19 Radnych, głosów przeciwnych 

i wstrzymujących się nie było. 

 

Uchwała została podjęta.          

 

Ad.11. 
Rozpatrzenie wniosku Burmistrza Miasta w sprawie uchwalenia regulaminu korzystania 
z Parku Miejskiego na terenie Gminy Miasta Sanoka, z ewentualnym podjęciem uchwały 
w tej sprawie.  
 

Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Ochrony Środowiska i Zarządzania 

Kryzysowego Pan Jacek Gomułka w imieniu Burmistrza Miasta Sanoka przedłożył projekt 

uchwały Rady Miasta Sanoka w sprawie uchwalenia regulaminy korzystania z Parku 

Miejskiego na terenie Gminy Miasta Sanoka. W celu uregulowania sposobu korzystania 

z Parku Miejskiego, poprawy bezpieczeństwa i zwiększenia uprawnień Straży Miejskiej, 

Policji wzorem innych gmin, Burmistrz proponuje uchwalenie stosowanego regulaminu. Owy 

regulamin jest aktem prawa miejscowego, wg regulaminu teren parku służy do wypoczynku 

oraz aktywnej rekreacji, przedstawia również czego nie wolno robić, jak i na co zwrócić 
szczególną uwagę. Ponadto informuje korzystających kto się terenem parku opiekuje i kto 

pełni obowiązki administratora, także jakiej karze podlega osoba która narusza postanowienia 

regulaminu. Zatem przedkładając projekt uchwały Rady Miasta, Naczelnik poprosił o jej 

podjęcie.       

 

Komisja Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego pozytywnie zaopiniowała projekt 

przedmiotowej uchwały.  

 

Prowadzący posiedzenie Pan Jan Oklejewicz otworzył dyskusję w tym punkcie. 

 

Nie było chętnych do zabrania głosu, w związku z czym prowadzący posiedzenie zamknął  
dyskusję  w  tym  punkcie  i  przystąpił do odczytania projektu uchwały w sprawie 

uchwalenia regulaminu korzystania z Parku Miejskiego na terenie Gminy Miasta Sanoka. 

 

Do odczytanej uchwały Radni nie wnosili uwag i zastrzeżeń. 
 

Za przyjęciem uchwały Nr XIX/172/11 głosowało 19 Radnych, głosów przeciwnych 

i wstrzymujących się nie było. 
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Uchwała została podjęta.          

 

Ad. 12. 
Interpelacje.  
 

Prowadzący posiedzenie Pan Jan Oklejewicz poinformował, że do chwili obecnej nie 

wpłynęła żadna interpelacja. 

 

Ad. 13. 
Wolne wnioski i zapytania. 
             

Pan Jan Oklejewicz jako Przewodniczący Komisji Statutowej poinformował o pracach 

Komisji Statutowej. Projekt zmian statutu zostanie przedstawiony na najbliższej sesji, 

niemniej jednak został złożony wniosek Towarzystwa Przyjaciół Sanok i Ziemi Sanockiej 

dot. umieszczenia w zapisach statutowych działu, który uruchamiałby inicjatywę obywatelską 
w zakresie wielu spraw, oczywiście z wyłączeniem spraw które nie mogą dotyczyć tej 

inicjatywy. Przedmiotowy wniosek został skierowany do wszystkich Komisji Rady Miasta 

celem jego rozpatrzenia.     

    

Radny Pan Łukasz Woźniczak w imieniu Radnego Macieja Drwięgi złożył wniosek 

o następującej treści: „W trakcie realizacji projektu „Sanocki Park Dziedzictwa Kulturowego. 

Etap VII. Rewitalizacja Placu Św. Michała wraz z przyległymi ulicami” rozważyć 
przeniesienie pomnik „Kamień Tysiąclecia” z ulicy Grzegorza w miejsce wskazanego przez 

pracowników Działu Historycznie Muzeum Historycznego w Sanoku lub wykonać konieczne 

prace remontowo – porządkowe w miejscu aktualnego położenia pomnika na ulicy”.    

 

Radny Pan Adam Ryniak poinformował, że były sygnały, iż na parkingach miejskich, 

osiedlowych jest wiele samochodów praktycznie niesprawnych, które zalegają parkingi. 

Zwrócił się do radnych, aby zgłaszali takie samochody, które wg ich oceny są niesprawne, do 

Wydziału Komunikacji w Powiecie Sanockim.      

 

Ad. 14. 
Zamknięcie obrad sesji. 
       
Przewodniczący Rady Miasta Pan Jan Oklejewicz zamknął XIX zwyczajną Sesję Rady 

Miasta Sanoka.  

 
Protokołowała :                                   Sekretarz Sesji :                                  Przewodniczący  

                                                                                                                        Rady Miasta: 
 

Joanna Szylak                                  Łukasz Woźniczak                                 Jan Oklejewicz  
  

 


